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大果优质秋果型树莓新品种‘秋萍’
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摘要 ‘秋萍’树莓是从英国品种‘秋福’的自然实生后代群体中选出的早熟优质大果新品种，为一年生茎秋季结

果型，沈阳及周边地区种植冬季不用埋土防寒，秋季结果，采收期为8月1日—10月10日。果实圆锥形，亮红色，

最大单果质量7.2 g，平均单果质量3.6 g，果大，整齐，硬度好，易采收。果实鲜食味甜，具芳香，鲜食品质

优，也非常适于速冻加工。株高1.5 m，长势健壮，抗逆性强。
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Abstract： ‘Quiping’is a seletion from open pollination of the British primocane raspberry cultivar ‘Autumn Bliss’. It’s an 
early autumn bearing cultivar harvested from Aug 1st to Oct 10th. It can survive without mulch in winter in Shenyang region. 
The fruit of‘Qiuping’is large，bright red，conical，with good quality，firmness，uniformity，sweetness and aroma. The 
largest fruit weight is 7.2 g，and the average fruit weight is 3.6 g. This cultivar is suitable for fresh market as well as quick 
frozen processing. The plant height of ‘Quiping’is 1.5 m with a strong stress resistance. 
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